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XI Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 22 czerwca 2015 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 

13
00

 a zakończono o godz. 15
00

.  

    

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia XI Sesji. Serdecznie powitał 

wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Następnie poprosił o powstanie u uczczenie chwilą ciszy śmierci byłego Przewodniczącego 

Rady Miejskiej i Posła  na Sejm RP Andrzeja Umińskiego. 

Chwila ciszy  

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Adam Żyliński i podziękował za okazaną mu 

empatię i zrozumienie w jego trudnej sytuacji rodzinnej. Przeprosił, że w tym czasie nie mógł być 

wszędzie gdzie powinien, ale obiecuje teraz ze zdwojoną siłą przystąpić do działań na rzecz 

rozwoju miasta. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 radnych, co stanowi  

quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje                

i uchwały. Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską.  

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby ktoś 

zabrać głos.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński wystąpił o wprowadzenie do porządku obrad  punktu: 

„Zaopiniowanie projektu Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego dla 

Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025” który był przedmiotem 

obrad wspólnego posiedzenia komisji”  oraz projektu uchwały w sprawie przyjęcia                         

do realizacji w 2015 roku zadania publicznego z zakresu przeciwdziałania przemocy                    



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 2 

w rodzinie realizowanego w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie jednostek 

samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie” PN. 

„Rodzina – nasz start” oraz  zdjęcie z porządku projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości położonej przy Alei Jana Pawła II 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie                  

do porządku dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie rozpatrzenia zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

(wniesiona przez Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Iławy)  

- w sprawie rozpatrzenia zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

(wniesiona przez radną Anną Zakrzewską) 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku projektu uchwały w sprawie 

nabycia nieruchomości położonej przy Alei Jana Pawła II został przyjęty pozytywnie  

jednogłośnie  

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia do realizacji w 2015 roku zadania publicznego z zakresu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie realizowanego w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie 

jednostek samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie” PN. „Rodzina – nasz start”  został przyjęty pozytywnie przy jednogłośnie  

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w 

sprawie rozpatrzenia zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

(wniesiona przez Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Iławy) został przyjęty pozytywnie przy 1 

głosie przeciwnym 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w 

sprawie w sprawie rozpatrzenia zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

(wniesiona przez radną Anną Zakrzewską) został przyjęty pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym  
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Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku punktu 

„Zaopiniowanie projektu Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego dla 

Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025” został przyjęty 

pozytywnie jednogłośnie  

 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański poddał pod głosowanie porządek obrad XI 

sesji uwzględniający przegłosowane zmiany; porządek został przyjęty pozytywnie jednogłośnie 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji 

4. Zaopiniowanie projektu Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego dla 

Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025  

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok  

c) udzielenia dotacji celowej Gminie Miejskiej Ostróda na dofinansowanie projektu pn. 

"Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego" 

d) powołania Zespołu do spraw przeprowadzenia wyborów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2016-2019. 

e) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy 

f) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów na 

terenie gminy Miejskiej Iława  

g) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  

h) przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Iława konsultacji społecznych dotyczących 

budżetu obywatelskiego na rok 2017 

i) uchwalenia regulaminu korzystania z obiektu bazy wioślarskiej przy ul. J. Dąbrowskiego 
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11 B w Iławie 

j) uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do kąpieli przy ul. 

Chodkiewicza w Iławie 

k) uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do kąpieli przy ul. Kajki w 

Iławie 

l) uchwalenia regulaminu Centrum Turystyczno-Rekreacyjnego w Iławie 

m) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Iławy 

n) zbycie nieruchomości położnej przy ulicy Piaskowej  

o) zbycie nieruchomości położnej przy Alei Jana Pawła II 

p) zbycie nieruchomości położnej przy ulicy Lubawskiej 

q) nabycia udziałów w kapitale zakładowym spółki ITBS - ZGL Spółka z o.o. w Iławie 

r) określenia przystanków komunikacyjnych i zasad korzystania z tych przystanków  

s)  dyżurów radnych w II półroczu 2015 roku 

t) Przyjęcia do realizacji w 2015 roku zadania publicznego z zakresu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie realizowanego w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie 

jednostek samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie” PN. „Rodzina – nasz start”  

u) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Iławy 

v) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Iławy 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

9. Wnioski mieszkańców Iławy 

10. Komunikaty i oświadczenia 

11. Zamknięcie obrad  XI  Sesji 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z X Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie 
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Informacji Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół 

z X Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag 

do powyższego protokołu, w związku z czym protokół uważa się  za przyjęty.  

 

Ad.4. Zaopiniowanie projektu Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego dla Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025  

 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że radni otrzymali strategię na w 

wersji pisemnej , ponadto była omawiana i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji  w dniu 

16 czerwca 2015 r.   poprzedzającym sesję. 

OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 

Komisja Oświaty 

Kultury Sportu i 

turystyki  

Zintegrowana Strategia Rozwoju 

Społeczno - Gospodarczego dla 

Ostródzko-Iławskiego Obszaru 

Funkcjonalnego na lata 2015-2025  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Zintegrowana Strategia Rozwoju Społeczno - Gospodarczego dla Ostródzko-Iławskiego 

Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025 stanowi załącznik nr  3  do protokołu 

   

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania projektu 

zintegrowanej Strategia Rozwoju Społeczno - Gospodarczego dla Ostródzko-Iławskiego 

Obszaru Funkcjonalnego na lata 2015-2025 została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 
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Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  Przedłożyła pisemne uzasadnienie 

do zmian budżetowych uwzględniające zmiany jakie wprowadzono w okresie od komisji                    

do czasu sesji. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

a. zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej miasta na lata 2015-

29 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
Pozytywnie 

jednogłośnie  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 16 radnych - przy 16 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

 

Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-

29 stanowi załącznik  nr 4   do protokołu 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; omówiła  uzasadnienie zmian budżetowych omawiając uchwałę ws. 

zmian w WPF na lata 2015-29.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 7 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zmian w budżecie miasta na 2015 rok 
Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie bez 

poprawek  

Pozytywnie bez 

poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16  głosach ,,za”  podjęła uchwałę                    

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

stanowi załącznik nr  5  do protokołu 

 

c) udzielenia dotacji celowej Gminie Miejskiej Ostróda na dofinansowanie projektu pn. 

"Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Ostródzko-Iławskiego Obszaru 

Funkcjonalnego" 

 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała że w uchwale którą radni otrzymali 

była zła podstawa prawna, natomiast w prezentacji jest już poprawna.  Poza tym uchwała 

szczegółowo omówiona była  na komisjach poprzedzających sesję i zawiera ona uzasadnienie. 

Radna Janina Okołowska powiedziała, że zmiana w podstawie prawnej  ma wpływ na to że 

umowa która będzie zawarta i przekazana dotacja- będzie to umowa w ramach porozumienia 

gmin a nie pomocy finansowej. Przy takiej zmianie podstawy dokonane zmiany w odpowiednim 

paragrafie budżetu są prawidłowe.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 
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udzielenia dotacji celowej Gminie Miejskiej 

Ostróda na dofinansowanie projektu pn. "Plan 

gospodarki niskoemisyjnej dla Ostródzko-

Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego" 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

udzielania dotacji celowej Gminie Miejskiej Ostróda na dofinansowanie projektu pn. "Plan 

gospodarki niskoemisyjnej dla Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego" 

 

Uchwała w sprawie udzielania dotacji celowej Gminie Miejskiej Ostróda na dofinansowanie 

projektu pn. "Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Ostródzko-Iławskiego Obszaru 

Funkcjonalnego" stanowi załącznik nr 6   do protokołu 

 

d) powołania Zespołu do spraw przeprowadzenia wyborów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2016-2019. 

 

Uchwała omówiona została na komisjach poprzedzających sesję; ponadto zawiera ona 

uzasadnienie. Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  przypomniał, że                     

w tygodniu poprzedzającym sesję wpłynęło przesłanie Przewodniczącego Zarządu Głównego 

Krajowej Rady Sędziów Społecznych RSS Jerzego Ząbkiewicza , które radni otrzymali na 

skrzynki mailowe.  Pismo dotyczy podjęcia działań w kierunku jak najlepszej selekcji 

kandydatów na ławników. 

W/w przesłanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

powołania Zespołu do spraw 

przeprowadzenia wyborów na ławników 

do sądów powszechnych na kadencję 
2016-2019. 

Pozytywnie bez 

poprawek  

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie bez 

poprawek 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

powołania Zespołu do spraw przeprowadzenia wyborów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2016-2019 

 

Uchwała w sprawie powołania Zespołu do spraw przeprowadzenia wyborów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2016-2019 stanowi załącznik nr 7a  do protokołu 

 

e) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (Jan Kamiński) 

 

Przedstawiciele Zespołu opiniującego  omówili uchwałę na komisjach poprzedzających 

sesję; ponadto zawiera ona uzasadnienie. Burmistrz Miasta Adam Żyliński zasygnalizował, że 

jeśli chodzi o ludzi zasłużonych z racji 25-lecia samorządu i 710-lecia Iławy, nie jest z pewnych 

względów proceduralnych zakończona i jest plan, aby rozpatrzone były kolejne nazwiska. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański potwierdził, że faktycznie inne kandydatury 

nie mogły być rozpatrzone przez braki formalne 

Radna Ewa Jackowska poprosiła o przybliżenie sylwetki Jana Kamińskiego. 

 Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że życiorys pana Jana Kamińskiego cały 

czas się koncentrował wokół ogrodów  działkowych i zajmował pozycję lidera i opiekuna 

ogrodów i ma pod tym względem ogromny dorobek, dzięki niemu iławskie ogrody wyróżniają 

się na tle innych. To wyróżnienie nie tylko dla niego ale całej rzeszy działkowców, bo w Iławie 
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korzysta z nich co trzecia rodzina.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański dodał, że liderowanie pana Kamińskiego 

polegało na ciężkiej pracy, a ponadto pełnił rolę wiceprezesa we władzach wojewódzkich.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 
 

nadania tytułu Zasłużony dla Miasta 

Iławy 

 

Pozytywnie bez 

poprawek  

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie przy 1 

głosie 

wstrzymującym 

 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 13 głosach za i 3 wstrzymujących  podjęła 

uchwałę w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy 

 

Uchwała w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy 

 stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

f) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych 

opiekunów na terenie gminy Miejskiej Iława  

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówiła Dyrektor MZOSiP 

Renata Kamińska ; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki, kluby 

dziecięce lub zatrudniających dziennych 

opiekunów na terenie gminy Miejskiej 

Iława  
 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
Pozytywnie 

jednogłośnie  

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za   podjęła uchwałę w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów na terenie gminy 

Miejskiej Iława  

 

Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów na terenie gminy 

Miejskiej Iława stanowi  załącznik nr   9  do protokołu 

 

g) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Burmistrz Miasta 

Adam Żyliński oraz  Wojciech Jankowski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
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określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację 
zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej 
 

 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej 

 

Uchwała w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej załącznik nr 10   do protokołu  

 

h)  przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Iława konsultacji społecznych 

dotyczących budżetu obywatelskiego na rok 2017 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Burmistrz Miasta Adam 

Żyliński oraz  Wojciech Jankowski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Radna Janina Okołowska wyjaśniła, że plan obejmuje dopiero 2017 rok, ponieważ 

procedura realizacji tego zadania wymaga konsultacji – w związku z tym promocji projektu, 

przygotowania, poinformowania i zastanowienia mieszkańców nad zadaniami które chcieliby 

wnieść. To wszystko wymaga czasu i w tym roku jest nie możliwe aby to zrealizować i wnieść 

do budżetu przyszłorocznego.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 13 

PROJEKTY UCHWAŁ W 

SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

przeprowadzenia na terenie Gminy 

Miejskiej Iława konsultacji 

społecznych dotyczących budżetu 

obywatelskiego na rok 2017 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Iława konsultacji społecznych dotyczących 

budżetu obywatelskiego na rok 2017 

 

Uchwała w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Iława konsultacji społecznych 

dotyczących budżetu obywatelskiego na rok 2017 

stanowi  załącznik nr 11  do protokołu  

 

i) uchwalenia regulaminu korzystania z obiektu bazy wioślarskiej przy ul. J. 

Dąbrowskiego 11 B w Iławie 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Inspektor ICSTiR Rafał 

Wilkowski  ; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
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uchwalenia regulaminu korzystania z 

obiektu bazy wioślarskiej przy ul. J. 

Dąbrowskiego 11 B w Iławie 

 
 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

uchwalenia regulaminu korzystania z obiektu bazy wioślarskiej przy ul. J. Dąbrowskiego 

11 B w Iławie 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z obiektu bazy wioślarskiej przy ul. J. 

Dąbrowskiego 11 B w Iławie stanowi  załącznik nr 12 do protokołu  

 

j) uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do kąpieli przy 

ul. Chodkiewicza w Iławie 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Inspektor ICSTiR Rafał 

Wilkowski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

uchwalenia regulaminu korzystania z 

miejsca wyznaczonego do kąpieli przy 

ul. Chodkiewicza w Iławie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do kąpieli przy ul. 

Chodkiewicza w Iławie 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do kąpieli przy 

ul. Chodkiewicza w Iławie stanowi  załącznik nr 13  do protokołu  

 

k) uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do kąpieli przy 

ul. Kajki w Iławie 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Inspektor ICSTiR Rafał 

Wilkowski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

uchwalenia regulaminu korzystania z 

miejsca wyznaczonego do kąpieli przy 

ul. Kajki w Iławie 
 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do kąpieli przy ul. Kajki w 

Iławie 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
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Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca wyznaczonego do 

kąpieli przy ul. Kajki w Iławie stanowi  załącznik nr 14 do protokołu  

 

l) uchwalenia regulaminu Centrum Turystyczno-Rekreacyjnego w Iławie 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Centrum Turystyczno-

Rekreacyjnego w Iławie Radosław Serafin; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

uchwalenia regulaminu Centrum 

Turystyczno-Rekreacyjnego w Iławie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie uchwalenia regulaminu Centrum Turystyczno-Rekreacyjnego w Iławie 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu Centrum Turystyczno-Rekreacyjnego w 

Iławie stanowi  załącznik nr 15 do protokołu  

 

m) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Iławy 

 

 



Protokół Nr XI/15 
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Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydziału PIM 

Roman Radtke ora Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska ; ponadto zawiera ona 

uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Iławy 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Iławy 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Iławy stanowi  załącznik nr  17 do protokołu 

 

n) zbycie nieruchomości położnej przy ulicy Piaskowej  

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydziału GMK 

Wiesław Pieczewski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zbycie nieruchomości położnej przy 

ulicy Piaskowej  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie zbycie nieruchomości położnej przy ulicy Piaskowej  

 

Uchwała w sprawie zbycie nieruchomości położnej przy ulicy Piaskowej  

stanowi  załącznik nr 18 do protokołu  

 

o) zbycie nieruchomości położnej przy Alei Jana Pawła II 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydziału GMK 

Wiesław Pieczewski; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zbycie nieruchomości położnej przy 

Alei Jana Pawła II 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie zbycie nieruchomości położnej przy Alei Jana Pawła II 

 

Uchwała w sprawie zbycie nieruchomości położnej przy Alei Jana Pawła II 

stanowi  załącznik nr19 do protokołu  

 

p) zbycia nieruchomości położnej przy ulicy Lubawskiej 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydziału GMK 

Wiesław Pieczewski; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zbycie nieruchomości położnej przy 

ulicy Lubawskiej 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

wstrzymującym 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia nieruchomości położnej przy ulicy Lubawskiej 

 

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości położnej przy ulicy Lubawskiej 

stanowi  załącznik nr 20 do protokołu  
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q) nabycia udziałów w kapitale zakładowym spółki ITBS - ZGL Spółka z o.o. w 

Iławie 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówiła Zastępca Burmistrza 

Mariola Zdrojewska ; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

nabycia udziałów w kapitale 

zakładowym spółki ITBS - ZGL Spółka 

z o.o. w Iławie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

nabycia udziałów w kapitale zakładowym spółki ITBS - ZGL Spółka z o.o. w Iławie 

 

Uchwała w sprawie nabycia udziałów w kapitale zakładowym spółki ITBS - ZGL Spółka z 

o.o. w Iławie w Iławie stanowi  załącznik nr 21 do protokołu  

 

r) określenia przystanków komunikacyjnych i zasad korzystania z tych 

przystanków  

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydziału GMK 

Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie 
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Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

Określenia przystanków 

komunikacyjnych i zasad korzystania z 

tych przystanków  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i zasad korzystania z tych przystanków  

 

Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i zasad korzystania z 

tych przystanków stanowi  załącznik nr 22 do protokołu  

 

s) dyżurów radnych w II półroczu 2015 roku 

 

 Uchwałę omawiano na komisjach poprzedzających sesję ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

dyżurów radnych w II półroczu 2015 

roku 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

dyżurów radnych w II półroczu 2015 roku 

Uchwała w sprawie dyżurów radnych w II półroczu 2015 roku 

stanowi  załącznik nr 23 do protokołu  

 

t) Przyjęcia do realizacji w 2015 roku zadania publicznego z zakresu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie realizowanego w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie 

jednostek samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie” PN. „Rodzina – nasz start”  

 

Uchwała nie była omawiana na komisjach poprzedzających sesję. Dyrektor MOPS Irena 

Kasprzycka wyjaśniła, że projekt uzyskał pozytywna opinię w Ministerstwie Pracy i Polityki 

Społecznej i dotację w wysokości 18 tys. złotych – wkład własny gminy 4800 złotych. 

Realizowany będzie w świetlicy środowiskowej Mopsik i w Młodzieżowym Klubie Integracji 

Społecznej. Od lipca zostaną zatrudnieni specjaliści jak  psycholog, socjoterapeuta, uruchomiona 

zostanie procedura i zakupiony zostanie sprzęt.  Będą tam warsztaty nauki tańca , teatralne, 

piknik integracyjny dla dzieci i młodzieży oraz ich rodzin.  

Odpowiadając na zapytanie radnej Jackowskiej ( zadane poza mikrofonem) powiedziała, że 

półkolonie będą organizowane jak co roku w ośrodku wsparcia na ulicy Westerplatte  z udziałem 

dzieci i młodzieży ze świetlicy i młodzieżowego klubu i tam miedzy innymi będzie 

organizowany ten projekt.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 
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 Finansów 

 

Przyjęcia do realizacji w 2015 roku 

zadania publicznego z zakresu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

realizowanego w ramach Programu 

Osłonowego „Wspieranie jednostek 

samorządu terytorialnego w tworzeniu 

systemu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie” PN. „Rodzina – nasz start”  

 

Nie opiniowano  Nie 

opiniowano 

Nie opiniowano 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 16 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

przyjęcia do realizacji w 2015 roku zadania publicznego z zakresu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie realizowanego w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie 

jednostek samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy                 

w rodzinie” PN. „Rodzina – nasz start”  

 

Uchwała w sprawie Przyjęcia do realizacji w 2015 roku zadania publicznego z zakresu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie realizowanego w ramach Programu Osłonowego 

„Wspieranie jednostek samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie” PN. „Rodzina – nasz start”  stanowi  załącznik nr  24  do protokołu  

 

u) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Iławy 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Sochacki powiedział, że Stowarzyszenie na 

Rzecz Rozwoju Iławy złożyło skargę na Burmistrza i Wydziału Ochrony Środowiska w kwestii 

opieszałej działalności dotyczącej zamknięcia nielegalnie działającej stacji przeładunkowej przy 

ulicy Komunalnej. Komisja Rewizyjna wysłuchała wyjaśnień skarżących oraz Burmistrza, oraz 
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zapoznała się z przedłożonymi dokumentami. W trakcie rozpatrywania nie przychyliła się do 

zarzutów skarżących, że Burmistrz w tej kwestii działał opieszale ponieważ przedstawiono 

szereg dokumentów, które są dowodem na to, że Burmistrz czyni starania, aby problem 

rozwiązać, dlatego też komisja proponuje uznanie skargi za niezasadną.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta Iławy 

(Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju 

Iławy) 

 

Nie opiniowano  Nie 

opiniowano 

Nie opiniowano 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych – przy 15 głosach za i 1 głosie przeciwnym 

podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Iławy 

(Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Iławy) 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Iławy 

(Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Iławy) stanowi  załącznik nr 25  do protokołu  

 

v) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Iławy (radna Anna 

Zakrzewska ) 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański przypomniał, że powyższy projekt nie był 

omawiany  na komisjach. Poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przybliżenie jej 

treści i propozycji rozstrzygnięcia. 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 25 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Sochacki powiedział, że skarżąca zarzuca 

burmistrzowi, że nie stosuje się do przepisów prawa lokalnego a służby burmistrza odbierają 

budowlę niezgodnie z projektem- dotyczy to ciągu pieszo-jezdnego od przejazdu na ul. 

Wyszyńskiego do wiaduktu kolejowego na ulicy Sobieskiego. Po zapoznaniu się z dokumentacja, 

po wysłuchaniu  burmistrza i skarżącej, komisja proponuje  radzie rozpatrzeć skargę w sposób 

następujący: w części uznać za zasadną w drugiej za bezzasadną. Ciąg pieszo-rowerowy będący 

przedmiotem skargi, nie jest właściwie oznakowany, co stanowi naruszenie prawa lokalnego w 

związku z czym skarga radnej w tym zakresie jest zasadna. Natomiast Komisja Rewizyjna  nie 

znalazła potwierdzenia dla zarzutu, że służby burmistrza dokonały odbioru przedmiotowej 

budowli niezgodnie z obowiązującym projektem, dlatego uznała skargę w tej części za 

niezasadną. Dokumentacja jest nie obowiązująca dlatego, że służby nadzoru budowlanego 

uchyliły obowiązujące wcześniej pozwolenie na budowę co i uchyla sam projekt. Natomiast w 

chwili dokonywania odbioru tego obiektu przez służby burmistrza były te dokumenty 

prawomocne i zgodnie z nimi dokonano odbioru. Dlatego komisja wnioskuje do rady o uznanie 

skargi w części za zasadną a w części za bezzasadną.  

Radny Ryszard Kabat zapytał radną, jako wnioskodawczynię co chciałaby osiągnąć 

składając tego rodzaju skargę. „Zapewne odpowie Pani, że chodzi o prawo ale ja potrafiłbym 

docenić Pani aktywność , gdyśmy rozpatrywali czy tam ma powstać ścieżka rowerowa czy  tam 

ma powstać budynek mieszkalny. Ale zauważyła Pani, że niektóre rzeczy się tam zadziały, 

niektórych nie da się już cofnąć i dobrze Pani wie, że Pani skargi i działania wzbudzają 

rzeczywiście duży niepokój mieszkańców tego budynku i rzeczywiście jeśli Pani będzie chciała 

wyegzekwować swoje działania, aby był to ciąg pieszo-jezdny to wprowadzi to tam bardzo duże 

utrudnienia jeśli chodzi o ruch. Nie wiem co Pani przyświeca, bo ja mam takie odczucie, że Pani 

się wcieliła w role takiej radnej śledczej i Pani poszukuje błędów. Błędy się zdarzają, ale nie 

zawsze wszystkie da się wyprostować. Dlatego proszę aby mi Pani powiedziała, o co Pani 

chodzi, co Pani przyświeca w tych skargach i poszukiwaniu moim zdaniem małych afer.”  
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Radna Ewa Jackowska zwróciła się do radnego Kabata i powiedziała, że na komisji 

rewizyjnej, o czym Pan przewodniczący zapomniał poinformować, to samo pytanie padło i radna 

Zakrzewska bardzo szczegółowo wyjaśniła i chciałaby, aby to powtórzyła.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że jej zamiarem było, kiedy składała tę skargę, 

wyegzekwowanie przestrzegania prawa w Iławie i uważa, że ten cel osiągnęła. Poza tym uważa 

że burmistrz i radni stoją na straży przestrzegania prawa i powinni dbać o mienie miejskie, ład              

i porządek w mieście, a przede wszystkim o bezpieczeństwo mieszkańców i myśli że jej działania 

zmierzają w tym kierunku. A jeśli coś było zrobione niezgodnie z planem czy przepisami, to   

uważa że należy dołożyć wszelkich starań, aby to wyprostować aby ludzie czuli się bezpieczni               

i wiedzieli, że prawo działa dla wszystkich jednakowo. 

Radny Ryszard Kabat- powiedział, że uważa że mieszkańcy są zadowoleni. (wypowiedź 

poza mikrofonem). 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że nie będzie wchodziła z radnym w polemikę                     

i uważa, że chociaż prawo jest twarde to jest prawem i będzie go egzekwować.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że ta sytuacja go ani nie upokarza                            

i podchodzi do niej  z ogromnym spokojem i tylko przypomina, że te wszystkie historie                        

z wyburzeniami i łamaniem prawa miały czas w latach 2002-2006, kiedy przegrał wybory                    

i odszedł z ratusza. Dodał, że jest to chichot historii i że to właśnie on jest odbiorcą tych 

wszystkich nieprawidłowości i niepraworządności, jaka się wydarzyły krótko po jego odejściu 

Radny Grzegorz Przytuła powiedział, że na Komisji Rewizyjnej nie tylko rozpatrzono 

skargę, ale również podjęto wnioski. Nie chodzi o to, aby zamykać ten odcinek ciągu pieszo-

rowerowego, ale żeby sprawę uporządkować. Powzięto pierwsze kroki, bo jest zgoda z PKP na 

zmniejszenie odległości od torów niż przepisowa, a dziś podjęto uchwałę z zmianie planu 

zagospodarowania przestrzennego i jest szansa na doprowadzenie sprawy do porządku i 

doprowadzenia do porządku tego, co się zadziało kiedyś. Jeśli wszyscy będziemy w tej sprawie 

jednomyślni to sprawę uda się wyprostować i zakończyć.  
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Radny Edward Bojko poprosił o wyjaśnienie jak radny ma głosować – czy za I częścią czy 

za II. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Sochacki powiedział, że uważa, że głosowanie 

powinno się odbyć zgodnie z przedłożonym projektem uchwały, czyli że w I części skarga jest 

zasadna, a II bezzasadna.  

 Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że z całym szacunkiem do komisji 

rewizyjnej, ale nie zgadza się z ich oceną, jeśli chodzi o część zasadną, bo obok sztywnego 

respektowania przepisów jest coś takiego, jak obyczaje i praktyka, dobro społeczne i ogólne a 

wkraczamy na bardzo grząski grunt. 

Radny Edward Bojko powiedział, że stawia wniosek o odrzucenie w całości skargi, bo 

radny ma tyle możliwości interweniowania, aby coś naprawić nie pisząc od razu na piśmie skargi 

i nadal nie wie, jak ma głosować nad tą częścią i stawia wniosek o oddalenie skargi. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zapytał Radce Prawnego Jadwigę Drzystek, co 

dzieje się w sytuacji, kiedy rada nie przyjmie tej uchwały. 

Radca Prawny Jadwiga Drzystek powiedziała, że projekt uchwały został przedłożony, z 

którego wynika, że w części skarga jest zasadna a w drugiej nie i głosowanie jest jedno nad 

treścią uchwały. Dlatego zasady są jak  i przy każdej innej uchwale, i albo uchwała w przypadku 

bezwzględnej większości głosów przechodzi i zostaje przegłosowana albo zostaje oddalona. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zapytał, co się dzieje w sytuacji, kiedy zostanie 

oddalona 

Radca Prawny Jadwiga Drzystek odpowiedziała, że nic się nie dzieje, bo każda uchwała 

może być przegłosowana lub nie.  

Radny Ryszard Kabat zapytał radną Zakrzewską, czy jeśli zostanie przyjęte zaproponowane 

przez Komisję Rewizyjną rozwiązanie, to czy temat zamknie, czy dalej będzie drążyła i 

proponowała dalsze działania, bo proponowane rozstrzygniecie jest jakimś wyjściem, ale jeśli 

zostanie tam zaproponowany jakiś ciąg pieszo-rowerowy, to czy radna będzie z tego zadowolona. 

Bo to jest prawie jedyny dojazd do kościoła i kaplicy i za chwilę tam bardzo trudno będzie 

przestrzegać prawa, które tam zostanie ustanowione. 
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„Co mają zrobić ludzie, którzy będą chcieli wjechać do kościoła i kaplicy, kiedy tam się 

ustawi policja   i wszyscy będą płacili? Pani dobrze wie, że ten wjazd, ta ulica funkcjonują w tym 

miesicie od lat, kiedy byłem mały, wówczas była w innej formie, była to ulica gruntowa, nawet z 

wjazdem w ulicę 1 Maja pod wiaduktem – teraz zostało to zamknięte, bo rzeczywiście byłby to 

problem. Co Pani na to?” 

 

Radna Anna Zakrzewska zwróciła radnemu uwagę, że dyskusja dotyczy tego, czy skarga 

jest zasadna czy niezasadna, a ona w uważa, że jest zasadna, dlatego że zostało złamane prawo 

miejscowe. Druga kwestia to czynności, które urząd miał wykonać po rozpoznaniu sprawy i 

zapoznaniu się z tym, że jest tam łamane prawo. Te czynności zostały dopiero w maju podjęte, o 

czym nie wiedziała. Kiedy zwracała się z prośbą o dokumentację nie otrzymywała pełnej 

dokumentacji, otrzymywała częściową i nie wiedziała, że są uzgodnienia z koleją a poza tym 

uważa, że w tych uzgodnieniach nie ma zapisu, że chodzi o drogę a nazywa się tę część, jako 

łącznik ulicy Sobieskiego i Wyszyńskiego. Zapytała, dlaczego nie ma mowy wyraźnie o drodze, 

która nie ma prawa mieć wyjazdu na ulicę Wyszyńskiego, bo takiej zgody nie ma i nie będzie? 

Tam jest podwójna linia ciągła w lewą stronę, tego wyjazdu nie ma, jest to blisko a wyjazd w 

prawo jest bardzo niebezpieczny. Zapytała, czy radny chciał to usłyszeć. 

Radny Ryszard Kabat zapytał Burmistrza, czy się dostosuje do uchwały zaproponowanej 

przez Komisje Rewizyjną, w takim układzie i wypełni zalecenia komisji i oznakuje, jako ciąg 

pieszo-jezdny, bo tak to się powinno skończyć. 

Radny Jerzy Sochacki powiedział, że patrząc na literę prawa Komisja Rewizyjna tak 

proponowała, że w tej części nie jest tak jak powinno i jak mówi obowiązujący przepis, natomiast 

ta potrzeba obywatelska do wykorzystywania tego tak, jak było przez wiele lat wykorzystywane- 

są to rzeczy, które trzeba w jakiś sposób usankcjonować. I widać działania burmistrza w kierunku 

usankcjonowania tego, poprzez uzgodnienia z koleją, które dają nadzieje na to, że problem 

zostanie rozwiązany tak jak będzie to potrzebne mieszkańcom.  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, zwracając się do radnego Kabata, że na dzień 

dzisiejszy też policja może tam stanąć i karać, ponieważ bez względu na to, czy uchwała zostanie 

podjęta czy nie, to nie jest ulicą i droga do poruszania się pojazdów samochodowych. Dodała, że 
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nie jest za tym, aby tam wstrzymać ruch, ponieważ też wielokrotnie z tego przejazdu korzysta               

i naraża się na konsekwencje a działania zmierzają do tego, aby  służby miejskie miały zielone 

światło do mandatu. Natomiast uchwała tego nie wskazuje, ponieważ stwierdza tylko zasadność 

tej skargi, czy burmistrz stosuje się do zapisów planu zagospodarowania przestrzennego. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński  powiedział, że działania zmierzają ku temu, aby zostawić 

go samego z tym problemem a poza tym uważa, że jest tu nadmiar subtelnej przewrotności 

intelektualnej a rzecz jest naprawdę ewidentna i oczywista, albo coś zostanie umożliwienie 

ludziom albo nie. Ponadto należy pamiętać, że wyrasta tam gmach sądu i za chwilę dojdzie tam 

nowa  jakość. I bez względu na wynik głosowania, będzie musiał w swoim sumieniu rzecz 

rozstrzygnąć, podjąć ryzyko lub nie.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański nadmienił, że w tej chwili nie ma tam 

oznakowania i nikt nie naraża się tam na żadne mandaty- może wjechać – nie może wykonać 

lewoskrętu wyjeżdżając, tak samo jak   i nie może  nikt jadąc od strony Wyszyńskiego tam 

wjechać, bo jest podwójna linia ciągła. Natomiast można wjechać od strony Kopernika, 

przejechać ciągiem osiedlowym i wyjechać w prawo.  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że na Komisji Rewizyjnej padły konkretne propozycje 

odnośnie bezpieczeństwa, na które powoływała się radna Zakrzewska- zapytała. Zastępcę 

Burmistrza Mariolę Zdrojewską czy coś w tej sprawie było zrobione.  

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska odczytała opinie Komisji Bezpieczeństwa : 

„Wniosek o dostosowanie organizacji ruchu do zgodnego z projektem złożyła na sesji oraz 

osobiście na posiedzeniu zespołu radna A. Zakrzewska 

Z ustaleń wynika, że tak należy postąpić. 

Zespół ocenił obecny stopień bezpieczeństwa i po dostosowaniu organizacji ruchu do 

istniejącego projektu. Naszym zdaniem (jednomyślnie) nie należy go wprowadzić. Taka decyzja 

dopiero spowoduje zagrożenie. Wszystkie pojazdy dojeżdżające do kościoła (śluby, pogrzeby, 

inne uroczystości) i do bloku n 4C będą musiały wracać wąskimi drogami do ul. Kopernika. 

Przewidzieć trzeba, że po oddaniu budynku dla sądu , ruch w tym rejonie będzie jeszcze większy. 

Zjazd na ul. Wyszyńskiego jest od bardzo dawna. Nawet remont tej ulicy w latach 90-tych nic nie 

zmienił. Ponadto nie stwierdzono tam żadnego wypadku  drogowego. 
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Zespół uznał, że oznakowania zgodnego z projektem nie należy wprowadzać. W 

ostateczności należy zlecić wykonanie nowego projektu organizacji ruchu w tym miejscu.” 

Radna Anna Zakrzewska  powiedziała, że komisja stwierdziła że rozwiązania zgodnego z 

projektem nie należy wprowadzać. Poprosiła aby uważnie to przeczytać- jest projekt, który coś 

reguluje, a tego rozwiązania nie należy wprowadzać i może w takim razie, wielu innych nie 

należy wprowadzać.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański poprosił radnego Bojko o powtórzenie 

wniosku. 

Radny Edward Bojko wycofał wniosek. 

 

Rada Miejska w obecności 16 radnych –stosunkiem głosów: 4 za, 3 wstrzymujących i 9 

przeciwnych nie  podjęła uchwały w sprawie rozpatrzenia zarzutów zawartych w skardze 

na Burmistrza Miasta Iławy  

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia zarzutów zawartych w skardze na 

Burmistrza Miasta Iławy stanowi  załącznik nr 26 do protokołu  

 

Ad 9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) do 

Statutu Miasta Iławy, Burmistrz przedłożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Burmistrza Miasta Iławy i Urzędu Miasta Iławy za okres 26.05.2015 – 15.06.2015. 

 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy 

wzięli udział między innymi w: 

• Happeningu związanym z obchodem Światowego Dnia Bez Tytoniu 

• Jubileuszu 25-lecia Greckokatolickiej Cerkwi Św. Jana Apostoła w Iławie  

• spotkaniu dot. profilaktyki zachowań ryzykownych 

• I Iławskim Sejmiku Sportowym o przyszłości i kierunkach rozwoju sportu w Iławie 
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• Konferencji nt. „Możliwości pozyskania środków z Unii Europejskiej przez samorządy z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2014-2020”  

• spotkaniu z młodzieżą z wymiany z Herborn 

• Mistrzostwach Polski Weteranów w Tenisie Stołowym 

• Festynie z okazji Światowego Dnia Osób Starszych i Niepełnosprawnych 

• Popołudniu z Kulturą Ukraińską 

• Ostródzko-Iławskim Obszarze Funkcjonalnym 

• VIII Forum Bibliotekarzy Powiatu Iławskiego 

 
Wydział Bieżącego Utrzymania 

 
W dn. 08.06.2015 r. podpisano umowę na konserwację miejskiej sieci kanalizacji deszczowej                    

na terenie miasta Iławy. 

Okres obowiązywania umowy: 08.06.2015 r. - 18.12.2015 r.  

Wartość umowy: 123.675,00 zł brutto 

Wykonawca – „KOGUT” Usługi Komunalne Ksenia Tyszyńska, ul. Żeromskiego 12, 82-400 

Sztum. 

Umowa zawarta w wyniku przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego                 

w trybie przetargu nieograniczonego. 

 
Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 
 

 

1. W dn. 29.05.2015 r. zawarta została umowa z firmą DAN-TOR Sp. z o.o., 

ul. Kopernika 4C/22, 14-200 Iława na wykonanie dokumentacji budowlanej dla 

inwestycji pn. „Budowa ulicy Sybiraków w Iławie” oraz „Budowa ulicy Chrobrego”. 

Umowa została zawarta na podstawie wyboru najkorzystniejszej oferty w wyniku 

przetargu nieograniczonego. 

Wartość umowy opiewa na kwotę ryczałtową brutto 28.659,00 zł.  
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Termin zakończenia realizacji przedmiotu zamówienia przewidziany jest na 30 listopada 

2015 r. 

2. W dn. 28.05.2015 r. odbył się odbiór końcowy przebudowy ulicy Bydgoskiej. Zadanie 

wykonywało W.Z.U-P i H „SPOMER” Sp. z o.o. Iława  za kwotę 261.858,17 zł. 

3. W dn. 01.06.2015 r. odbyły się ostatnie czynności odbiorowe Portu Śródlądowego w 

Iławie. Miasto Iława, jako partner Projektu finansował zakres związany z komunikacją 

Portu (ul. Chodkiewicza, połączenie z ul. Mazurską, chodniki, parkingi, zieleńce, 

infrastruktura techniczna związana z drogą, tj. oświetlenie, kanalizacja deszczowa). 

4. W dn. 03.06.2015 r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Remontowo-Budowlanym 

„REMBUD-PBK” Sp. z o.o. Iława na budowę ulicy Lipowej etap I na kwotę 647.761,00 

zł. Termin realizacji do 30.09.2016 r. 

5. W dn. 08.06.2015r. odbył się odbiór końcowy prac budowlanych związanych z rozbiórką 

starego pomostu i budową nowego pomostu, wygrodzeniem i urządzeniem wodnego 

placu zabaw na plaży przy ul. Kajki. Aktualnie oczekujemy na decyzję pozwolenia na 

użytkowanie. 

6. W dn. 08.06.2015 r. odbył się odbiór końcowy rozbudowy cmentarza komunalnego przy 

ul. Piaskowej. Zadanie wykonywało przedsiębiorstwo Usług komunalnych „EKO” Sp. z 

o.o.        za kwotę 116.128, 14 zł. 

 

Ochrona Środowiska 

W dn. 09.06.2015 r. w Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 4 im. Polskich Podróżników w 

Iławie odbyła się Jubileuszowa XV Miejsko-Gminna Olimpiada Ekologiczna klas I-III pod 

hasłem "Swój region znamy i o niego dbamy". Patronat nad Olimpiadą objęli Burmistrz Miasta 

oraz Nadleśnictwo Iława. Zwycięzcą tegorocznej Olimpiady są uczniowie ze Szkoły 

Podstawowej Nr 3 w Iławie. 

 

Wydział Promocji i Współpracy z Zagranicą 
 

1. W dn. 26.09.2015 r. w Iławie odbędzie się pierwsza edycja Pikniku Inspiracji Nad Małym 

Jeziorakiem. Jest to wydarzenie skierowane głównie do najmłodszych mieszkańców 
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naszego regionu, mające na celu przybliżenie zagadnień naukowo-technicznych w 

atrakcyjnej formie. Wydział Promocji i Współpracy z Zagranicą jest odpowiedzialny za 

sferę informacyjną (strona internetowa, facebook) oraz organizacyjną Pikniku Inspiracji. 

09.06.2015 r., na potrzeby kampanii promocyjnej imprezy odbyła się sesja zdjęciowa w 

Szkole Podstawowej Nr 3 w Iławie. Wzięło w niej udział dwoje uczniów pierwszej klasy 

– Lidka i Michaś. Efekty będzie można zobaczyć niebawem. W ramach działań 

promocyjnych planowana jest aktywizacja każdej z iławskich szkół. 

2. W dn. 12.06.2015 r. o godz. 18:00 w Galerii Jeziorak odbył się wernisaż wystawy zdjęć 

iławskiego fotografika - Andrzeja Świdzińskiego. We współczesny krajobraz Iławy autor 

dbale wkomponował wizerunki przedwojennych budowli i budynków.  To pierwsza w 

historii wystawa tego typu zdjęć w Iławie, a zarazem okazja do zobaczenia, jak 

architektonicznie na przestrzeni kilkudziesięciu lat zmieniło się nasze miasto. 17 prac 

zostało okraszonych komentarzem miejskiego przewodnika, Dariusza Paczkowskiego. 

Wstęp był nieodpłatny,  a wystawa trwa do 28 czerwca. Głównym organizatorem 

wystawy był Wydział Promocji   i Współpracy z Zagranicą. 

3. Czerwiec to miesiąc, w którym oficjalnie rozpoczęto wycieczki na wieżę ratuszową. 

Piękna Iława i okolice z nieznanej dotąd perspektywy będą dostępne na wyciągnięcie ręki 

mieszkańca i turysty. W czerwcu w każdą środę i piątek od godz. 12:00 do 12:45 będzie 

możliwość wejścia na wieżę iławskiego ratusza z licencjonowanym przewodnikiem 

miejskim, Dariuszem Paczkowskim. Pomysł na atrakcje dla turystów i mieszkańców 

wypłynął z Wydziału Promocji i Współpracy z Zagranicą. 

 

4. Już w drugiej połowie czerwca światło dziennie ujrzy Iławski Niezbędnik Turysty 2015                      

- poręczne wydawnictwo skierowane do turystów, będące zbiorem najpotrzebniejszych 

informacji dotyczących pobytu w Iławie. Bezpłatny biuletyn, wydrukowany nakładem 4 

tys., będzie dostępny w wielu miejscach, począwszy od taksówek, aż po restauracje i 

hotele.  W akcję związaną z Iławskim Niezbędnikiem Turysty włączyły się hotele i 

restauracje, które zamówiły dodruk biuletynu. 
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5. Dzięki inicjatywie Wydziału Promocji i Współpracy z Zagranicą została reaktywowana 

postać iławskiego Optymisty – niegdyś żeglarskiej maskotki Iławy. Poza książeczkami                               

i kolorowankami z popularnym Optymistą, wydział zaopatrzył się w dwa stroje maskotek, 

które będą wykorzystywane w sezonie letnim, podczas różnego rodzaju wydarzeń. 

Głównym celem akcji jest spójna identyfikacja oraz budowanie wizerunku miasta pośród 

wypoczywających turystów oraz mieszkańców. Niewykluczone, że iławski Optymista 

wyruszy w podróż    po Polsce, aby promować nasze miasto w dużych miastach. 

 

6. Na oficjalnym profilu facebookowym miasta Iławy 

(http://www.facebook.com/miastoilawa) został ogłoszony konkurs, w którym do 

wygrania był gadżet iławski – Power Bank. Uczestnicy konkursu mieli za zadanie 

odpowiedzieć na pytanie: Gdzie w Iławie można naładować się pozytywną energią? 

Celem przyświecającym konkursowi była przede wszystkim promocja miasta w sieci oraz 

uhonorowanie fanów z okazji osiągnięcia na fanpage’u 7 tys, polubień.          W konkursie 

wzięło udział ok. 40 osób, podczas gdy zobaczyło go ponad 6 tys. osób.  

 

Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

1. W dniach 04-08.05.2015 r. miała miejsce się wizyta delegacji z Dinan we Francji. W 

ramach tego odbyły się: 

• warsztaty n/t wspólnego projektu  z Programu Erasmuss, także w Ośrodku 

Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

 

• spotkania edukacyjne z uczniami Gimnazjum Nr 1 oraz Gimnazjum Nr 2 w Iławie 

• robocze spotkania na temat współpracy w Iławskim Centrum Kultury, Ośrodku 

Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie oraz w Wydziale 

Promocji i Współpracy z Zagranicą Urzędu Miasta Iławy 

• wizyty w Bibliotece Miejskiej, galerii u artystów Stowarzyszenia SART, Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej 

• spotkanie z władzami miasta – Burmistrzem i II Zastępcą Burmistrza 
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2. W dniach 14-15.05.2015 r. pod patronatem Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego odbyła się konferencja wojewódzka  „Przemoc w rodzinie – jak 

przeciwdziałać?” .Zorganizowana została przy współpracy Urzędu Miasta, Stowarzyszenia 

Przystań, Sądu Rejonowego w Iławie oraz  Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. W konferencji uczestniczyło: 100 osób/ 1dzień/  i 73 osoby/2-

dzień 

3. W dn. 02.06.2015 r. w Urzędzie Miasta odbyła się prezentacja Wyników Badań 

Rozpowszechnienia Używania Środków Psychoaktywnych wśród Młodzieży Iławskiej w 

roku 2014. Raport z Badań będzie gotowy do końca czerwca i zostanie przekazany do 

wszystkich instytucji oraz organizacji społecznych, oświatowych , policji, sądu i prokuratury. 

Iławskie Centrum Kultury 

1. W dn. 28.06.2015 r. w Sali Wystaw ICK odbył się wernisaż wystawy malarstwa Anieli 

Żmijewskiej „Brzegiem Jezioraka”, w którym uczestniczyło 30 osób.  

2. W dn. 30.05.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbyła się impreza z okazji 

Międzynarodowego Dnia Dziecka. Był to cykl działań animacyjnych  m. in. „ Bajkowa 

podróż   z Alladynem i Szeherezadą”, prezentacje grup tanecznych Ram Dance Studio,  

szkoły tańca SNAPPY, UKS Gracja , pokazy baniek mydlanych w wykonaniu Teatru 

Forma, konkursy rowerowe  i przejażdżki motocyklowe. W imprezie  uczestniczyło ok. 

1000 osób. 

3. W dn. 30.05.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbył się IV Iławski Przegląd 

Chórów Uniwersytetów III Wieku z udziałem zespołów z województwa Warmińsko- 

Mazurskiego. Podczas imprezy wystąpiły następujące chóry: ” Vivat „ z Iławy, „ Złota 

Jesień”   z Ostródy, „Perełki” z Pasłęka, „ Cantiamo” z Działdowa, „ Denovo” z Olsztyna, 

„Preludium”   ze Szczytna, „ Dysonans” z Nowego Miasta Lub oraz „ Wrzos” z Kętrzyna. 

W imprezie uczestniczyło ok. 500 osób. 

4. W dn. 31.05.2015 r.  odbyła się impreza z cyklu Chrześcijańskie Dni Animacji Rodzin 

połączone z Marszem dla Życia i Rodziny. Podczas imprezy w Amfiteatrze im. Louisa 

Armstronga odbyły się koncerty Scholi Gratia, „ Iława Gospel Singers” oraz zespołu „ 
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Mocni   w wierze”. We wszystkich działaniach animacyjnych wzięło udział ok. 1000 

osób.  

5. W dn. 1.06.2015 r. w Kinoteatrze  „Pasja” w ramach XV Jubileuszowego Festiwalu 

Piosenki Autorskiej „ PAF”, odbył się koncert zespołu „ Singin Birds” , który obejrzało 

ok. 220 osób.  

6. W dn. 5.06.2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się program poetycko- muzyczny „ 

Między mną a Tobą” w wykonaniu Laury Łącz, który obejrzało 220 osób.  

 

7. W dn. 6.06.2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się koncert orkiestry Ovre  Ardal 

Janitsjarkorps z Norwegii.  Dwudziestoosobowa orkiestra zagrała bluesowo- jazzowe, 

norweskie kompozycje folkowe. Koncert obejrzało ok. 220 osób.  

8. W dn. 6.06.2015 r. w Kościele p.w. Niepokalanego Poczęcia NMP w Iławie w ramach                 

I Międzynarodowego Letniego Festiwalu Muzycznego odbył się program słowno-

muzyczny „Barwy miłości”, podczas którego wystąpił Jerzy Zelnik/ recytacje/, Danuta 

Bernolak – sopran, Piotr Wnukowski – tenor, Gdański Kwintet Smyczkowy pod dyrekcją 

Tomasza Glanca. Koncert obejrzało 300 osób.  

9. W dn. 13.06.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbył się Festyn z okazji 

Światowego Dnia Praw Osób Starszych, podczas którego wystąpiły następujące zespoły: 

”Gosposie” z Laseczna, „ Integracja” z SDK Polanka, „ End Bach” z Gimnazjum 

Samorządowego nr 2, szkoła tańca „ Ram Dance Studio” oraz młodzież, która w ramach 

projektu Scena Aktywnych zaprezentowała scenki kabaretowe. Podczas imprezy odbyły 

się kiermasze / stoiska artystyczne malarstwo, rzeźba /, degustacje miodów, pomiary 

ciśnienia tętniczego, poziomu cukru, porady dietetyka. W imprezie uczestniczyło 1000 

osób.  

10. W dn. 14.06.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbyła się kolejna impreza z 

cyklu „Popołudnie z kulturą ukraińską”, podczas której wystąpił zespół pieśni i Tańca 

KALYNA, zespół HURT oraz zespół Pieśni i Tańca „ Osławiany”. Koncerty obejrzało 

ok. 1000 osób.   

Iławskie Wodociągi 



Protokół Nr XI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 22 czerwca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 37 

W okresie międzysesyjnym wykonano: 

1.    Remont kanalizacji sanitarnej o długości około 473,0 mb wykonanej z rur betonowych o 

średnicy dn250, metodą bezwykopową przy zastosowaniu rękawa utwardzanego na miejscu,  

zlokalizowanego w ul.  Gen. Władysława Andersa w Iławie. Koszt inwestycji 248 325,00 złotych 

netto. 

2.    Układ sterowania przepływem powietrza na Stacji Uzdatniania Wody.  

Koszt inwestycji 32 845,58 złotych netto. 

Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji 

• 28.05.2015 r. – Finał Czwartków Lekkoatletycznych 

Miejsce: Stadion Miejski 

• 30.05.2015 r. – Zawody rowerowe „Aktywnie na dwóch kołach” 

Miejsce: Parking przy Hali Sportowo-Widowiskowej  

• 31.05.2015 r. – Zawody Wędkarskie z okazji „Dnia Dziecka” 

Miejsce: Akwen Małego Jezioraka 

• 12-14.06.2015 r. – Mistrzostwa Polski Weteranów w Tenisie Stołowym 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

Miejska Biblioteka Publiczna 

1. W okresie międzysesyjnym w Miejskiej Bibliotece Publicznej miały miejsce:  

• 26.05.2015 r. – „Drugi oddech” Philippe Pozzo di Borgo w Dyskusyjnym Klubie 

Książki – 5 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

 

• 27.05.2015 r. – Spotkanie Towarzystwa Miłośników Ziemi Iławskiej  – 6 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

• 27.05.2015 r.– „Przestrzenie bibliotek” - VIII Forum Bibliotekarzy z terenu Powiatu 

Iławskiego – 60 osób 

• 29.05.2015 r. – Warsztaty Klubu Algorytm – 3 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 29.05.2015 r. – Spotkanie ze Zdzisławem Brałkowskim  - „Syberia – inny świat” – 16 

osób 
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Miejsce: Czytelnia Ogólna 

• 30.05.2015 r. – Gildia Magii i Miecza – 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 29.05.2015 r. – Lekcja biblioteczna „Magiczne miejsce – biblioteka” – 25 osób 

Miejsce: Wypożyczalnia dla Dorosłych 

• 29.05.2015 r. – Haft krzyżykowy w Klubie Niteczka  – 12 osób 

Miejsce: Wypożyczalnia dla Dorosłych 

• 02.06.2015 r. – „Twoje zdrowsze życie” – spotkanie organizacyjne – 4 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

• 05.06.2015 r. – Warsztaty z Ziemi i z ognia – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 05.06.2015r. – Warsztaty Klubu Algorytm – 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 06.06.2015 r. – Gildia Magii i Miecza – 12 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 10.06.2015 r. – Głośne czytanie w przedszkolu   – „Wakacyjne przygody” – 112 osób 

Miejsce: Samorządowe Przedszkole Nr 4 w Iławie 

• 10.06.2015 r. – Walne Zebranie Towarzystwa Miłośników Ziemi Iławskiej – 10 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

 

• 10.06.2015 r. – Głośne czytanie w przedszkolu   – L. Schneider  – „Zuzia idzie do 

przedszkola” – 22 osoby 

Miejsce: Samorządowe Przedszkole Nr 6 w Iławie 

• 11.06.2015 r. – Lekcja biblioteczna „Historia pisma” – 45 osób 

Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Ząbrowie 

• 12.06.2015 r. – Finał Powiatowego Konkursu rysunkowego na „Najpiękniejszą 

zakładkę do wspólnie przeczytanej książki (533 uczestników)  – 30  laureatów + 50 

opiekunów 
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Miejsce: Starostwo Powiatowe w Iławie 

2. Ponadto przeprowadzono 17 zajęć w zakresie kursów komputerowych, w których uczestniczyło 

112 osób oraz zajęcia z j. angielskiego i niemieckiego z których skorzystało 632 osoby.  

3. Ogółem w okresie sprawozdawczym w Miejskiej Bibliotece Publicznej odbyły się 34 działania.                  

We wszystkich formach uczestniczyły 1 172 osoby. 

Miejski Ośrodek Pomocy Publicznej 

1. W dn. 27.05.2015 r. odbyło się spotkanie z okazji Dnia Matki i Ojca przy kawie i grillowaniu. 

Obecnych było 35 osób, które uczestniczą w zajęciach Dziennego Domu Pomocy Społecznej 

przy MOPS Iława. 

2. W dn. 30.05.2015 r. pensjonariusze uczestniczyli w XVIII Bartoszyckich Spotkaniach 

Artystycznych Osób Niesamodzielnych. W wyjeździe do Bartoszyc wzięło udział 26 osób. 

3. W dn. 02.06.2015 r. w ramach XVII Warmińsko – Mazurskich „Dni Rodziny” Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Iławie, wspólnie ze Stowarzyszeniem Na Rzecz Pomocy Społecznej w 

Iławie oraz Towarzystwem Przyjaciół Dzieci Koło  w Iławie, zorganizował imprezę integracyjno 

– rekreacyjną                w Iławie. Odbyła się ona na placu przy budynku MOPS w Iławie przy 

ulicy Obrońców Westerplatte 5. W spotkaniu wzięły udział dzieci i ich rodziny objęte wsparciem 

MOPS w Iławie oraz pensjonariusze DDPS  w Iławie ( 6 osób). Atrakcjami spotkania były: 

zabawa przy muzyce na żywo, karaoke, konkursy z nagrodami, poczęstunek, mini szkółka 

piłkarska oraz loteria, w której każdy uczestnik otrzymał maskotkę. Spotkanie zostało 

sfinansowane ze środków z budżetu Miasta oraz pozyskanych od iławskich sponsorów i zasobów 

własnych Stowarzyszenia (pomoc rzeczowa i osobowa MOPS                w Iławie) i TPD. 

4. W dn. 03.06.2015 r. podopieczni wzięli udział w XVII Powiatowych Igrzyskach Osób 

Niepełnosprawnych w Kisielicach. W wyjeździe uczestniczyło 20 osób. 

Straż Miejska w Iławie 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska w Iławie podjęła i przeprowadziła 255 interwencji 

zgłoszonych przez mieszkańców dyżurnemu jednostki, przeprowadzonych z inicjatywy własnej                   

i ujawnionych przez monitoring wizyjny, podczas których wylegitymowano 71 osób. 
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2. W dn. 26.05.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej udzielili asysty dla członka MKRPA, Aliny 

Liedtke podczas kontroli sklepu starającego się o zezwolenie na sprzedaż alkoholu.  

3. W dn. 29.05.2015 r. strażnicy Straży Miejskiej udzielili asysty dla pracownika Urzędu Miasta 

podczas czynności administracyjnych o wymeldowanie. 

4. W dn. 04.06.2015 r. strażnicy Straży Miejskiej zabezpieczali przemarsz procesji z okazji Święta 

Bożego Ciała ulicami miasta.  

5. W zadaniach codziennych nacisk położony został na wykroczenia porządkowe związane                            

z przestrzeganiem ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz 

kontrole punktów skupu złomu w związku z nasileniem się kradzieży kratek ze studzienek 

burzowych, sprzątanie po zwierzętach domowych w ciągach pieszo-rowerowych, przestrzeganie 

przepisów przy trzymaniu zwierząt na spacerach oraz zanieczyszczenia miejsc publicznych. 

6. W okresie sprawozdawczym odbyło się 12 wspólnych służb z funkcjonariuszami policji w ramach patrolu 

interwencyjnego powiązanego z obserwacją monitoringu wizyjnego oraz 1 służba  z  Wydziałem Ruchu 

Drogowego. Oprócz tego, 7 służb weekendowych i 5 patroli rowerowych obsadzonych przez strażników 

miejskich. Odnotowano wpływ 2 zgłoszeń za pośrednictwem Portalu Bezpieczna Iława. 

7. Łączna liczba udzielonych pouczeń – 55 

Łączna suma nałożonych mandatów – 14 szt. na kwotę 950,00 zł  

Zakończone postępowania wyjaśniającego i skierowanie do Sądu Rejonowego – 2 wnioski o 

ukaranie 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że rozstrzygnięto konkurs na sekretarza 

urzędu-została ̀  nim w zakresie  ¼ etatu pani Mariola Zdrojewska. 

Radny Ryszard Kabat zapytał, czy były inne kandydatury. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiedział, że były dwie ale druga nie spełniała 

wymogów zawartych w naborze. 

 

 

Ad .10. Interpelacje i zapytania radnych 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  poinformował, że w okresie 

miedzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje pisemne radnego Feliksa Rochowicza i Janusza 

Zaborowskiego  

Interpelacje pisemne stanowią załączniki nr 27-28 do protokołu 

Radna Janina Okołowska zgłosiła interpelację ws. punktów świetlnych  

Interpelacja pisemna stanowi załącznik nr 29 do protokołu 

 

Radny Jerzy Sochacki poparł inicjatywę radnego Rochowicza 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Prasek poprosiła o wcześniejsze informowanie                        

o zmianie terminu komisji i konsultowanie z członkami, ponieważ przez zmianę terminu Komisji 

Oświaty Kultury Sportu i Turystyki  nie mogła w niej uczestniczyć, jak również w odbywającej 

się podczas niej wizytacji szkół podstawowych pod kątem przygotowania ich do przyjęcia                 

6-latków. Dodała, że wie na przykładzie SSP nr 3, że szkoły nie są przygotowane do przyjęcia              

6-latków, ponieważ będzie 9 klas 6-latków, a świetlica nie jest w stanie przyjąć takiego 

zwiększenia korzystających z niej dzieci. Ponadto prawdopodobnie dodatkowym zadaniem pań 

ze świetlicy będzie odrabianie lekcji z tymi dziećmi. 

Następnie zwróciła uwagę na wchodzący do przedszkoli obowiązek nauczania języka 

angielskiego. Poprosiła, aby zajęły się tym osoby w tym kierunku wykształcone a nie panie 

przedszkolanki po kursie, gdzie obecnie jest dużo anglistów pozostających bez pracy. System 

nauczania języka jest zły, ponieważ u nas nie uczy się angielskiego tylko szkoli. 

Przekazała podziękowania od Anny Dufrat dla Radosława Burzy za zapraszanie                    

i  podejmowanie nauczycieli na imprezach organizowanych przez Międzyszkolny Ośrodek 

Sportowy.  

Kolejny wniosek zgłoszony przez radną dotyczył informacji od osób goszczących w Iławie, 

że miasto jest brudne i zaniedbane, nie są sprzątane ulice, ścieżki rowerowe i aleje. Poprosiła               

o zwrócenie na to uwagi.  

Następnie przypomniała o zgłaszanej wcześniej sprawie zagrodzonego barierkami wyjazdu 

do ulicy Skłodowskiej. Dodała, że osoby w wydziałach gdzie zgłaszała sprawę wydawały się być 

niezorientowane o jaki wjazd chodzi, czym jest zaskoczona. Jednocześnie dodała,                              
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że stwierdzenie że jest to droga powiatowa nie powinno interesować mieszkańców jak również 

powoływanie się na koszty i twierdzenie, że jest to sprawa inwestycyjna. Poprosił aby zając się 

sprawą ponieważ takie rozwiązanie jest bardzo uciążliwe dla mieszkańców.  

Radny Robert Kowalewski powiedział, że na Osiedle 30-lecia zapuszczają się dzikie lisy, 

zachodzi obawa czy nie są wściekłe. Następnie poprosił o rozważenie możliwości zainstalowania 

ławeczek na murkach na Osiedlu Podleśnym aby osoby robiące tam zakupy czy spacerujące 

mogły odpocząć.  

Radna Anna Zakrzewska odczytała interpelację o treści: 

„16 czerwca 2015 r. na BIP Urzędu Miasta Iławy ukazał się „ Wykaz nieruchomości 

przeznaczonych do zbycia w trybie bezprzetargowym na podstawie  Uchwały Nr XLIII/434/13 

Rady Miejskiej z dnia 30 października 2013 r. Wykaz podpisała Pani v-ce burmistrz Mariola 

Zdrojewska. I tu jest problem, bo w/wymieniona uchwała umieszczona na BIP pod nr 196                   

w spisie uchwał ma status „ nieobowiązujący ”. W związku z powyższym proszę o wyjaśnienie, 

czy można opierać się na uchwale nieobowiązującej  i czy w takiej sytuacji należy ponownie 

wywiesić wykaz w oparciu o obowiązujące uchwały i z nową datą?  

Starsi mieszkańcy Iławy, mający problem z poruszaniem się, schorowani                                       

i rekonwalescenci , ale także mamy i babcie z małymi dziećmi,  za moim pośrednictwem proszą 

Pana Burmistrza  o umieszczenie większej ilości ławek przy ciągach pieszych tak, aby pokonując 

drogę pieszo np. ze Starego Miasta , czy ulicy Sienkiewicza do szpitala  czy przychodni 

lekarskiej przy ulicy Skłodowskiej  lub ZUS przy  Wiejskiej mieli możliwość  w kilku miejscach 

odpocząć na ławeczce. Ludziom starszym sił ubywa, pieniędzy brakuje na taksówki i autobusy,            

a wielokrotnie muszą dotrzeć do odległych miejsc w mieście .  

Uważam, że  wszyscy obywatele powinni być traktowani jednakowo. Proszę o wyjaśnienie jak 

to się stało, że bardzo podobne sprawy zostały potraktowane tak różnie. 

Dwie lokalizacje parkingów : pierwszy przy Gizewiusza 1 i drugi  przy Smolki w obrębie               

9. Oba o podobnej powierzchni tzn. ok 50 m2, oba przygotowane we własnym zakresie, oba           

o identycznym przeznaczeniu, służące temu samemu rozwiązaniu czyli dla klientów firmy             

w celu odciążenia  drogi . 
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Jak to się dzieje, że na Gizewiusza nie trzeba płacić dzierżawy, a na Smolki przykładny 

obywatel ma umowę dzierżawy, płaci dzierżawę zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza Iławy  Nr 

0050-18/2013 i uiszcza podatek od nieruchomości. Sama dzierżawa roczna to 2.472,- zł. 

Myślę, że należy równo potraktować korzystających z mienia miejskiego i albo za parking              

na Gizewiusza pobrać zaległe opłaty, albo dzierżawcy z ulicy Smolki zwrócić pieniądze.” 

Poprosiła o odpowiedz pisemną 

Radna Ewa Jackowska poprosiła o odnowienie i poprawę estetyki ławek stojących przed 

ratuszem. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiadając na interpelację radnego Rochowicza                    

i Sochackiego powiedział, że jest za tym, aby coś atrakcyjnego dla młodych ludzi zrobić na ulicy 

Ostródzkiej mimo, że patrząc na plan zagospodarowania miejsca na zlokalizowanie tego typu 

obiektów są ograniczone bardzo i trudno będzie cokolwiek wkomponować. 

Zwracając się do radnej Prasek powiedział, że miasto widzi problem dotyczący 

przygotowania placówek szkolnych do przyjęcia 6-latków i temat będzie monitorowany.                       

Z dyskusji na Komisji Oświaty dyskutowano, że ta kadencja ma być etapem śmiałych inwestycji 

w kapitał ludzki jakim są dzieci  i będzie to miało odzwierciedlenie w budżecie na 2016 rok. Jest 

na to wiele nowych pomysłów i liczy na współpracę. 

Zwracając się do radnego Kowalewskiego powiedział, że jest kłopot ze zwierzyną bo z kolei 

na Lipowym Dworze widywane są dziki i sarny. Lis stanowi pewnie większe zagrożenie                       

i traktuje to jako zgłoszenie, aby zorientować się, co można w tym temacie zrobić. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że w Londynie mieszkańcy 

dokarmiają lisy, bo te tępią szczury. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiadając na uwagę radnej Jackowskiej dotyczącą 

ławek przy ratuszu powiedział, że zostanie sprawdzone co można z nimi zrobić. Dodał, że drzwi 

do ratusza też są w fatalnym stanie i wymagają odnowienia. 
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Zwracając się do radnej Okołowskiej powiedział, że bardzo szczegółowo i plastycznie opisała 

problem, co zachęca aby się nim zająć. 

Odpowiadając radnej Zakrzewskiej powiedział, że się z nią nie zgadza, bo nie można  

analogiczne porównywać parkingów, które maja charakter osiedlowy z tymi przy budynkach 

wielomieszkalnych – to są dwa różne światy. Dodał, że próbował już raz wytłumaczyć to w 

wersji pisemnej i tej wersji będzie się trzymał. Jeśli chodzi o wykaz nieruchomości to tematu nie 

zna i zostanie udzielona odpowiedz na piśmie. 

Sprawa państwa Kamińskich była rozpatrywana na początku kadencji i problem z punktu 

widzenia pracowników wydziału  jest nierozwiązywalny; gdzieś kiedyś popełniono błąd i trudno 

to natychmiast załatwić, ale problem zostanie ponownie rozpatrzony. 

Zwrócił się do radnej Prasek,  aby zachowała powściągliwość w ocenie pracowników ratusza, 

jakoby nie byli zorientowani jakiego terenu dotyczy sprawa. Dodał, że jest to teren powiatu.  

Następnie powiedział, że problem braku ławek dotyczy całego miasta a pierwsza rzecz o 

której była mowa na sesji w tej kadencji dotyczyła zrobienia nawierzchni alej na cmentarzu i tam 

już będą wprowadzane ławki. Oczywiście nie ma możliwości, aby wchodzić na teren spółdzielni  

- można jedynie wywierać jakiś nacisk. 

Odpowiadając na zgłoszenie radnej Parsek dotyczącą zaśmieconego miasta powiedział,                 

z opinie które on słyszy od przyjezdnych są dokładnie inne. Problem jest z mieszkańcami którzy 

są nad wyraz krytyczni, bo Iława jest pięknym, funkcjonalnym i czystym  miastem.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że zwoływanie sesji i komisje jest 

w przywilejem przewodniczących i nigdzie nie jest powiedziane ze jest to stały termin. 

Przewodniczący starają się trzymać stałych terminów ale nie jest to obligatoryjne                                   

i niedopuszczalne i poprosił o uszanowanie tego.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała w nawiązaniu do terminów o których mówił 

przewodniczący, że  minęła godzina 15.00 i rozpoczął się dyżur radnego i sesja poniedziałkowa   
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o tej godzinie z tym koliduje. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że brał to pod uwagę                         

i nie wyklucza, że sesja będzie przeniesiona na godzinę 12.00. 

Radny Wiesław Burdyński powiedział, że ma dziś dyżur i zaczyna się dokładnie                        

za 2 minuty, na który zaraz pójdzie, więc nikt nie będzie czekał.  

Radna Anna Zakrzewska wyjaśniała, że nie byłą to uwaga do niego, tylko ogólna, aby               

w przyszłości nie trzeba było spieszyć się z sesja aby radny zdążył na dyżur. 

 

Ad.9. Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański powiedział, że w okresie 

miedzysesyjnym nie było wniosków mieszkańców o udzielenie głosu na sesji. 

Ad 10. Komunikaty i oświadczenia  

Radna Ewa Jackowska poinformowała i zaprosiła radnych, że 4 lipca na Małym Jeziorku 

odbędą się regaty Smoczych Łodzi. Dodała, że w minioną sobotę drużyna była na mistrzostwach 

w Bydgoszczy gdzie zajęła 4 miejsce, promując Iławę w sposób należyty i godny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański powiedział, że w lipcu sesji nie 

będzie a kolejna jest planowana na 31 sierpnia, a godzina będzie jeszcze ustalona.  

 

Ad. 11. Zamkniecie obrad XI  Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański wobec zrealizowania porządku obrad  

o godzinie 15
00

 zamknął sesję . 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 
Danuta Drozdowska                                                                               Wojciech Szymański 


